Public Workshop:

Chinatown Economic Revitalization Action Plan



Vancouver's Chinatown is rich with culture and history, but it has also experienced challenges over the years.

The City's Chinatown Revitalization Program was launched to preserve Chinatown's heritage and bring new life into the community. Currently, we're preparing a Chinatown Economic Revitalization Action Plan to identify strategies to support business retention, expansion and attraction.

The participation of local residents, businesses and the public in creating the plan will help ensure effective strategies are developed.

Come to the public workshop to learn more, ask questions, and offer your suggestions and input.

Wednesday, June 29, 5:30 - 7:30 pm

(Presentations start at 6 pm, followed by small group discussions.)

Floata Seafood Restaurant, 180 Keefer Street, 4th Floor (Entertainment and light dinner will be provided.)

Pre-registration for the workshop is required by June 27.

Please register by e-mailing chinatown@vancouver.ca or calling 604.673.8294.

FOR MORE INFORMATION: vancouver.ca/chinatown or call |3|1|1











公眾研討會: 振興華埠經濟行動計劃



溫哥華華埠是個極賦文化色彩和歷史悠久的地標, 但這地區過去亦經歷了各種不同的挑戰。

溫市政府推出的振興華埠計劃,目的是保存華埠的傳統風貌,同時亦為社區引入一番新景象。我們目前正在籌備一個振興華埠經濟行動計劃,以便制定策略為當地商戶提供支援,令他們的生意得到鞏固、擴展和更具吸引力。

區內的居民、企業及公眾若能參與這項計劃,將有助我們制訂有效的策略。

歡迎出席行動計劃研討會,讓閣下了解更多資訊及提出你的問題和意見。

時間: 6月29日(星期三),下午5時半至晚上7時半(下午6時開始介紹,之後是小組討論)

地點: 華埠富大海鮮酒家, 溫哥華奇化街(Keefer St.) 180號4樓(備有娛樂節目及簡便晚餐。)

出席研討會人士請於6月27日前致電**604.673.8294**或電郵至 chinatown@vancouver.ca 預先登記。

查詢更多詳情: 請瀏覽 vancouver.ca/chinatown 或致電 查詢 [3[1[1







